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GROENLINKS N.O. Veluwe 

De herfst verrast ons dit jaar met een en al zonnige pracht. 

Hoe heerlijk is het wonen in deze streek van het land met alle 
ingrediënten die in het Gelres lied op muziek zijn gezet. 

Veel mensen willen dat graag zo houden. Ook voor het behoud der 
dingen moet je op het vinkentouw zitten want “Lelystad” bedreigt in min 
of meerdere mate onze contreien en de rust, die hier o.a. zo bekoorlijk 
is. 

Inmiddels zijn er al verschillende avonden geweest waarop iedereen 
op de hoogte gesteld kon worden van de plannen van het vorige kabinet m.b.t. de 
luchthaven en het laag, dan wel hoog vliegen.  In Zwolle, Apeldoorn, Epe, en in Heerde kon 
je terecht om je te laten informeren. 

Handtekeningen worden verzameld; aangeboden en milieueffectrapportages worden 
gecontroleerd en onjuist bevonden.  Je moet toch een zekere onnozelheid bezitten om een 
onjuiste rapportage aan de bevolking als juist te presenteren en dan denken, dat dit niet 
uitkomt. En als het geen onnozelheid is, dan zou het wellicht een zekere onbeschaamdheid 
kunnen zijn of een gok. 

Leugens hebben korte benen en het ergste hiervan is, dat het de overheid zelf is, die deze 
handelwijze kiest. Dat er belangen mee zijn gemoeid lijdt geen twijfel en die moeten koste 
wat kost veilig gesteld worden. 

Er zitten ook goede kanten aan; de werkgelegenheid zal een impuls krijgen, is de 
verwachting. De luchthaven, bedoeld voor toerisme, is makkelijker bereikbaar voor onze 
regio; verschillende provincies. Daarnaast is het niet helemaal rechtvaardig om de overlast 
van onze handel en wandel alleen in het westen van het land te deponeren. Maar het 
gepresenteerde plaatje blijkt niet te kloppen en dat geeft geen vertrouwen in de 
boodschapper van het nieuws en in wat het worden zal. Het wordt spannend want het 
verzet tegen deze plannen is goed georganiseerd. 

Moties zijn door gemeenteraden ingediend met de oproep aan de colleges al het mogelijke 
te doen om de bevolking te vrijwaren van overlast. De gemeentes sturen brieven naar 
staatssecretaris Dijkstra en werken samen; ook de Stedendriehoek is actief en er wordt 
contact gezocht met de Provincie. 

Politiek is het interessant want met de verkiezingen voor de deur wil geen enkele partij zich 
hieraan branden en de kiezer in het harnas jagen; met spanning wordt dit proces dan ook 
gevolgd.  

En dat brengt ons bij de verkiezingen: 

We zijn druk met de voorbereidingen. In november is er een algemene ledenvergadering (ALV); u 
krijgt hiervoor een uitnodiging met bijbehorende stukken. 
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In Epe gaat GL zelfstandig de verkiezingen in.   

In Heerde zou de samenwerking met de PvdA nog een optie kunnen zijn maar dat is nog niet 
geheel en al duidelijk. Uiteraard hebben de leden in Heerde hier instemmingsrecht over.  

De tijd dringt; in ieder geval wordt de samenwerking van D66 en GroenLinks in Heerde voortgezet. 
Die is prima bevallen en deze beide fracties voelen zich geïnspireerd en gesteund door elkaar. In 
de ALV zal de agenda vooral bepaald worden door de verkiezingen. 

De Horsthoekschool in Heerde: In een zgn. actualium werd door de fractie D66/GL in de laatste 
raadsvergadering ingegaan op de uitspraak van de rechter inzake de Horsthoekschool. Al meer dan 
een eeuw is de Horsthoekschool onlosmakelijk verbonden aan de sociale buurtverbanden van de 
Horsthoek en Markluiden/De Vosse in Heerde Zuid. De nabijheid, de kleinschaligheid zijn 
kenmerkend. 
De wethouder wilde de school onderbrengen in De Heerd. 
Tegen de verdrukking in hebben de Horsthoekers vastgehouden aan hun ideaal. En dat moet 
kunnen in een land waarin de vrijheid van onderwijs een groot goed is. 
En de rechter heeft de school gelijk gegeven. 
 
D66/GroenLinks hebben de Horsthoekschool vanaf het begin hierin door dik en dun gesteund. 
 
Vragen door D66/GL gesteld: 
 
Gaat de gemeente in beroep? 
Hoe worden de Lokalen van Hh in de Heerd nu gebruikt en wat is het plan voor de toekomst? 
De middelen voor het onderhoud en verbouwing van de Horsthoekschool die van rijkswege 
rechtstreeks ter beschikking van de school stonden, zijn door de gemeente niet beschikbaar 
gesteld. Gaat dit nu alsnog vrijkomen? En op welke termijn? 
Wat is de financiele schade bij de Heerd: mn. exploitatie 4 lokalen HH 
Wat gaat het college eraan doen om tot herstel van de relatie te komen? 
De verschillende (ook coalitie)partijen drongen aan op het herstellen en verbeteren van de relatie 
door de wethouder met het schoolbestuur. 
Wordt vervolgd. 
 

De nacht van de nacht: 28 oktober as. We gaan een flinke wandeling (zo’n 8 km) maken in een 
buitengebied van een van onze dorpen. Langs bossen en via boswegen, wei- en bouwland. We 
hopen op een mooie heldere avond waarop maan en sterren zich laten bewonderen en onze weg 
verlichten. We komen om 19.30 uur samen op ons vertrekpunt. Je kunt je opgeven bij Hilly via de 
mail; hillyschaffer@kpnmail.nl.  Van haar ontvang je nadere informatie. Na afloop is er koffie met 
wat lekkers erbij. 

 

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cheinen@xs4all.nl en/of Hendrik 
Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl 
en/of Hilly Schäffer: hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks 
Heerde: www.heerde.groenlinks.nl 
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